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Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości
Rady Powiatu Rawskiego

Pan Józef Matysiak 
Starosta Rawski

Za pośrednictwem
Pani Maria Charążka 

Rady Powiatu Rawskiego

Szanowny Panie Starosto

W związku z wejściem w życie w 2021 roku dyrektywy unijnej która ma 
znacząco ograniczyć stosowanie plastiku w całej Europie w związku z powolnym 
rozkładem tworzyw sztucznych, które gromadzą się w morzach, oceanach 
i na plażach w UE i na całym świecie, a plastikowe pozostałości są znajdowane 
w organizmach zwierząt - m.in. żółwi, fok, wielorybów, ptaków, ryb co przyczynia 
się do degradacji naszego środowiska.

Część polskich samorządów już deklaruje znaczące ograniczenia 
stosowania plastiku.

W związku z zwracamy się by wzorem samorządu wałbrzyskiego Powiat 
Rawski zainicjował akcję "Stop Plastik" i wprowadził z dniem 1 lipca 2019 r. 
w Starostwie Powiatowym i jednostkach zależnych oraz na imprezach 
organizowanych przez powyższe jednostki całkowity zakaz używania 
jednorazowych, plastikowych opakowań oraz naczyń i sztućców.

Ponadto warto by równolegle do wprowadzonych zakazów przygotować 
i podjąć akcję uświadamiającą o negatywnym wpływie tworzyw sztucznych 
na środowisko wśród mieszkańców Powiatu Rawskiego, szczególnie wśród 
uczniów szkół powiatowych.

W imieniu Klubu Radnych 
Prawa i Sprawiedliwości

Adrian Galach



Pan Adrian Galach
Radny Rady
Powiatu Rawskiego

Nasz znak: Or.0003.5.2019.JC Rawa Mazowiecka, 24.04.2019 r.

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 10 kwietnia 2019 r. w sprawie 
wprowadzenia zakazu używania jednorazowych, plastikowych opakowań oraz 
naczyń i sztućców w Starostwie Powiatowym i jednostkach organizacyjnych Powiatu, 
jak również podczas imprez przez nie organizowanych informuję, że podejmowane 
są działania zmierzające do ograniczania używania takich wyrobów, np. podczas 
spotkań okolicznościowych używane są naczynia i sztućce wielokrotnego użytku.

Powiat Rawski zamierza dostosować się do nadchodzących, a 
obowiązujących od 2021 r., regulacji zatwierdzonych przez Parlament Europejski, 
dotyczących zakazu sprzedaży wyrobów jednorazowego użytku z tworzyw 
sztucznych, poprzez ograniczenie ich używania na rzecz materiałów 
biodegradowalnych.

Z poważaniem

Jacek Otulak
WICESTAROSTA


